
Referat af ordinær generalforsamling i Herstedvester 

Grundejerforening mandag d. 13. september 2021 

 
1. Valg af dirigent 

Susanne Green 

 

2. Skriftlig beretning 

Helle Iversen redegjorde for den indflydelse corona har haft på planlægning og udskydelse af årets 

generalforsamling. Som konsekvens vil næste ordinære generalforsamling allerede afholdes om 6. 

mdr. 

 

Hjørnegårdsgrunden: Formanden understregede kraftigt, at den uro og modstand, der har været 

omkring byggeriet, intet har med de nye beboere at gøre, og at man ønsker det bedst mulige 

samarbejde. Men byggeriet har været til stor gene for beboerne omkring, og der er stadig 

uopklarede spørgsmål om oprydning og renovering af udenomsarealer (fortove og vejbelægning) 

 

AMC: Et godt samarbejde med bl.a. Tennisklub og Fodboldklub har været med til at stoppe planer 

om AMC på Stadion. 

 

Trailerpladsen: Sagen har været trukket i langdrag pga. forskellige udmeldinger fra kommunen, 

men pladsen er nu etableret og har fundet sin endelige placering. 

 

Belysning: Stor tilfredshed med samarbejdet mellem de 4 landsbyer med et godt resultat til følge. 

Også ros til Forsyningens repræsentant, Rasmus, som var imødekommende og lydhør overfor evt. 

problemer. 

 

Løbende sager: Trafikhastighedsmåling i byen viste at 96% af bilisterne kører ca. 25 km/t, og ingen 

kører over 30 km/t. Vejindsnævringer/chikaner og ”hajtænder” i begge ender af Storstræde har bl.a. 

dæmpet farten. Enkelte beboere sætter dog spørgsmålstegn ved resultatet med henvisning til 

tidspunktet, der er foretaget målinger på. 

 

Ny affaldsordning: Ændringer er en konsekvens af Folketingets Klimaplan. Hvad det betyder for 

beboerne er stadig uafklaret, men det tyder på, at der skal nye affaldsstativer op, men at man evt. 

kan få lov at dele affaldsstativ med naboen. Man skal dog ikke forvente, at kommunen tilbagekøber 

de stativer vi blev `tvunget´ til at købe for få år siden. 

 

Danmarks vildeste kommune er ikke så let at få søsat, men landsbyens grønne arealer er 

kommunale, og bestyrelse peger på Grønningen som en mulighed. Enkelte beboere havde både 

gode og dårlige erfaringer med at lave ´vild natur´ på egen matrikel. 

 

Bemærkninger til formandens beretning: På spørgsmål om tidshorisonten for renovering af området 

ved Hjørnegårdsgrunden svarede Formanden, at byggesagen først skal afsluttes, og inden for 14 

dage herefter skal renovering af området (fortove /vejbelægning o.a.) snarest sættes i gang. 

 

Forslag om velkomstbrev til nye beboere. Den nye bestyrelse ser på forslaget. 

 

Facebookgruppen Herstedvester Landsby er et privat initiativ, og har ikke noget med bestyrelsen at 

gøre. 

 

Forslag om kontakt til ejerne af Hjørnegårdsstræde og Horsholmgård vedr. medlemskab af 

grundejerforeningen. 



 

Ovenstående forslag vil indgå i bestyrelsens arbejde. 

 

3. Regnskab 2020: Det udsendte regnskab blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

4. Budget 2021: Det udsendte budget blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

5. Forslag fra bestyrelse og medlemmer: Ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af bestyrelse og suppleanter  

 

Formand vælges i lige år. Helle Iversen fortsætter. 

 

Kasserer vælges i ulige år. Dennis Bøyesen ønsker ikke at fortsætte. Jette Kristensen nyvælges. 

 

Bestyrelsesmedlem nr. 1 vælges i ulige år: Anne Winter vælges for 2 år. 

Bestyrelsesmedlem nr. 2 vælges i ulige år: John Søberg vælges for 2 år. Bestyrelsesmedlem nr. 3 

vælges i lige år: Aktuelt besat af Line Matthäi. Line er ikke på valg. 

Bestyrelsesmedlem nr. 4 vælges i lige år: Pladsen er vakant. Fie Holm vælges for 1 år, og er på valg 

igen til ordinær generalforsamling marts 2022. 

 

Valg af suppleanter: Begge pladser er vakante. Derfor vælges 1 suppleant for 1 år, og 1 for 2 år. 

Første suppleant vælges i lige år: Sverre Lorenzen vælges for 1 år. 

Anden suppleant vælges i ulige år: Mikkel Torp vælges for 2 år.  

 

7. Valg af Revisorer: 

Der skal vælges 2 revisorer, forskudt af hinanden for 2 år ad gangen. 

1. revisor. Vælges i lige år: Christian Halkjær er ikke på valg. 

2. revisor. Vælges i ulige år: Jesper Nørgård vælges for 2 år. 

 

8. Evt. 

En beboer efterlyste evt. genetablering af chikaner/bomme på Damgårdsstien over 

Herstedvesterstræde.  

 

Formanden takkede Dennis Bøyesen for hans tid i bestyrelsen som kasserer, og forsamlingen for 

god ro og orden. 

 

Referent: Randi Bøyesen 

 


